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Valtuutettu Akseli Erkkilä jätti Keskustan ja Kuntalaislistan 
valtuustoryhmien puolesta seuraavan sisältöisen valtuustoaloitten: 
 
”Valtuustoaloite 
Keskusta ja Kuntalaislista 
31.3.2025 
 
Kittilän kyläkuva on muuttunut viimeisen 10 vuoden aikana huomattavasti. 
Samalla kunta on väkiluvultaan kasvanut ja olemme niiden onnekkaiden 
kuntien joukossa, joissa ikärakenne on muuttoliikkeen ja hyvän 
työllisyystilanteen johdosta pysynyt verrattain nuorena. Virkeän kunnan 
merkki ovat yhteisölliset tapahtumat, jotka keräävät ihmisiä ja yrityksiä. 
Kittilän torialue on kuitenkin riittämätön kokonsa ja varustelujensa puolesta. 
 
Esitämme, että Kittilän kunta ottaa tulevassa maankäytössään kärjeksi 
suuremman ja monikäyttöisen torialueen löytämisen ja rakentamisen. Ensi 
tilassa on kunnan hankittava nykyiselle torialueelle muiden kuntien malliin 
sähköistettyjä torikoppeja, jotka alentaisivat kynnystä torialueen käytölle.” 
 

Päätös Kunnanvaltuuston puheenjohtaja Aki Nevalainen totesi, että aloite liitetään 
pöytäkirjaan ja lähetetään valmisteltavaksi kunnanhallitukselle. 

 


